
Dječji tjedan 2018./19.

Dječji tjedan u Velikoj Gorici ove smo školske godine obilježavali od 9.10. do 13.10.2018. pod
nazivom „#tričetirisad“ na temu djece i sporta, odnosno važnosti kretanja općenito. Sport i
kretanje igraju važnu ulogu u razvoju djeteta, ne samo s fizičkih aspekata, već i zbog niza
psiholoških faktora koje sport razvija kod djetetu, a to su – samopouzdanje, odgovornost i
savjesnost, upornost, samokontrola, radne navike, timski duh, osjećaj pripadnosti, otpornost na
stres i niz drugih. Promoviranjem ove teme želimo podsjetiti roditelje na važnost kretanja i
motivirati djecu na što veću fizičku aktivnost.

  

Dječji je tjedan otvoren 9.10. ispred Pučkoga otvorenog učilišta uz ples djece i odraslih pod
vodstvom plesnoga kluba Megablast. Sva su djeca bila u tenisicama što je bio propisani dress
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code. Plesali su na otvorenju i naši treći razredi. Na jutarnjoj tribini pod nazivom „Djeca i
kretanje“ gostovao je naš profesor kineziologije Boris Konjević, a na večernjoj tribini pod
nazivom „Zašto je kretanje važno za djecu“ gostovala je naša psihologinja Matea Maković.
Održala se i sjednica Dječjega gradskog vijeća s gradonačelnikom na kojoj su prisustvovale
naše vijećnice Hana Jurković (6.a) i Mara Hudan (6.d). Učenici svih škola Velike Gorice u
sklopu Dječjega tjedna mogu postavljati pitanja i zahtjeve pred našega gradonačelnika vezane
uz bilo koju temu koja se tiče djece našega grada te dobiti njegove odgovore i obećanja.
Sedmaši su poslijepodne posjetili dvoranu Galženica gdje su pogledali priredbu „U mojoj glavi“,
a Mara Hudan je navečer sudjelovala i na radionici za djecu u Mraclinu pod nazivom „Što to
znači sudjelovati˝. Krajem tjedna, u četvrtak 11.10., u svim se velikogoričkim školama obilježio
takozvani „Dan bez zvona i ocjena“ kada su učenici bezbrižniji i sudjeluju u nastavi na nešto
ležerniji način od uobičajenoga. Tijekom cijeloga je tjedna Gradska knjižnica Velika Gorica
nudila besplatni upis ili obnovu članarine za prvašiće.
Premda su statistički podatci o uključenosti današnje djece u sport i njihovo kretanje općenito
prilično poražavajući, osviještenost našega Grada Velike Gorice, njezinih stručnjaka te naših
roditelja izuzetno je velika i dovoljno snažna za pozitivne promjene u korist i za dobrobit naše
djece. Stoga, budimo svi aktivni!
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